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2020Z07140 

Vragen van het lid Kerstens (PvdA) aan de Staatssecretaris van Defensie over 
het bericht «Defensie vliegt langer zonder vergunning» (ingezonden 21 april 
2020). 

Vraag 1
Heeft u kennis genomen van het bericht «Defensie vliegt langer zonder 
vergunning»?1 

Vraag 2
Klopt het dat het proces voor het aanvragen van de vergunning sinds 2008 
loopt? 

Vraag 3
Welke inspanningen zijn er in de afgelopen 12 jaar gedaan om de vereiste 
vergunning aan te vragen? 

Vraag 4
Waarom loopt de aanvraag van de vergunning nu vertraging op? 

Vraag 5
Hoe ver bent u met de ecologische effectentoets? 

Vraag 6
Welke garantie kunt u geven dat de aanvraag nu voor oktober ingediend zal 
gaan worden? 

Vraag 7
Wat zijn gevolgen van het niet tijdig indienen van de aanvraag, zowel in 
juridische, ecologische als in financiële zin? 

Vraag 8
Wanneer is de Omgevingsvergunning van Vliegbasis Leeuwarden compleet? 

Vraag 9
Wie hebt u geraadpleegd om te komen tot de conclusie dat het hier gaat om 
«relatief beperkt milieubelastende activiteiten»? 

1 Leeuwarder Courant dd 20 april jl.
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Vraag 10
Wat zijn de gevolgen in juridische en financiële zin wanneer particulieren 
en/of bedrijven «relatief milieubelastende activiteiten» uitvoeren zonder te 
beschikken over een daartoe bestemde vergunning?
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